

To the Head of LLC "ANCOR HR Solutions"

from \_\_\_\_\_

(Full name)

Исполнительному Директору ООО "АНКОР Кадровые решения"

от \_\_\_\_\_

(Ф.И.О. полностью)

## Consent to processing of personal data

In pursuance of the requirements of Federal Law No. 152-FZ "Concerning Personal Data" dated July 27, 2006, I, citizen of the \_\_\_\_\_ -

\_\_\_\_\_

(full name)

date of birth: \_\_\_\_\_, residing at:

\_\_\_\_\_

contact phone No.: \_\_\_\_\_, email address: \_\_\_\_\_

my consent to ANCOR HR Solutions Limited Liability Company (with its registered seat at 109316, Moscow, Ostapovsky Proezd, House No. 5, Building 6, office 231, floor 2), its structural subdivisions and its **group of persons**<sup>1</sup> (hereinafter, the "Processor") to process my personal data for employment assistance purposes, and also to enable the Processor to carry out the activity, connected with human resources management.

Furthermore, I hereby consent to receive newsletters sent for the above-mentioned purposes:

YES

NO

This consent is granted for an indefinite term and shall remain valid until the consent to personal data processing has been revoked.

The personal data processing shall mean collection, systematization, accumulation, storage, improvement (updating, modification), use, dissemination (including transfer to third parties - customers of the Processor), depersonalization, blacklisting, destruction and any other actions (operations) with personal data.

The personal data shall mean any information of me as a personal data owner, including surname, name and patronymic name, year, month and day of birth, address, marital, social, property status, education, occupation, income and other information that I shall make available in the course of interaction with the Processor.

## Согласие на обработку персональных данных

Настоящим во исполнение требований Федерального закона «О персональных данных» № 152-ФЗ от 27.07.2006 г. я, гражданин \_\_\_\_\_ -

\_\_\_\_\_

(ФИО полностью)

\_\_\_\_\_ года рождения; адрес места жительства: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

контактный телефон \_\_\_\_\_, адрес электронной почты \_\_\_\_\_

даю согласие Обществу с ограниченной ответственностью «АНКОР Кадровые Решения» (место нахождения: 109316, Москва г, Остаповский проезд, дом № 5, строение 6, оф.211, этаж 2), его обособленным подразделениям и его группе лиц<sup>2</sup> (далее – Оператор) на обработку моих персональных данных в целях содействия в трудоустройстве, а также с целью осуществления Оператором деятельности, связанной с управлением человеческими ресурсами.

Также, даю согласие на получение электронных рассылок, осуществляемых в указанных целях:

ДА

НЕТ

Настоящее согласие выдано на неопределенный срок и действует до момента получения отзыва согласия на обработку персональных данных.

Под обработкой персональных данных я понимаю сбор, систематизацию, накопление, хранение, уточнение (обновление, изменение), использование, распространение (в том числе передачу третьим лицам – клиентам Оператора), обезличивание, блокирование, уничтожение и любые другие действия (операции) с персональными данными.

Под персональными данными я понимаю любую информацию, относящуюся ко мне как к субъекту персональных данных, в том числе фамилию, имя, отчество, год, месяц, дату рождения, адрес, семейное, социальное, имущественное положение, образование, профессию, доходы и другую информацию, которая

<sup>1</sup> The term "group of persons" is used within the meaning provided in Article 9 of Federal Law No. 135-FZ "Concerning the Protection of Competition" dated July 26, 2006.

<sup>2</sup> Понятие группа лиц используется в значении понятия, определенного статьей 9 Федерального закона «О защите конкуренции» № 135-ФЗ от 26.07.2006 г.

будет мной предоставлена в процессе взаимодействия с Оператором.

I have read and understood the procedure for **revocation**<sup>3</sup> of the consent to personal data processing.

I hereby confirm my consent to processing of my personal data by the Processor, and also confirm that my consent is voluntary, informed and deliberate.

С порядком **отзыва**<sup>4</sup> согласия на обработку персональных данных ознакомлен(-а).

Я подтверждаю свое согласие на обработку моих персональных данных Оператором, а также подтверждаю, что мое согласие является добровольным, информированным и сознательным.

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
(surname and initials, signature)

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
(Фамилия И.О., подпись)

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
20\_\_

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
20\_\_ г.

<sup>3</sup> **A revocation of the consent to personal data processing shall:**

- 1) Be made in writing (on paper);
- 2) Contain full name, passport details of the applicant (or other information, enabling identification of the applicant, e.g., date of birth, email address, cell phone No.);
- 3) Bear the applicant's own signature.

The applicant may personally send a scanned copy of the revocation to [otkaz@ancor.ru](mailto:otkaz@ancor.ru). The applicant may submit (write) the revocation on paper in any office of ANCOR. The Processor shall discontinue processing and destroy personal data within thirty days after the receipt of the above-mentioned revocation.

<sup>4</sup> **Отзыв согласия на обработку персональных данных должен быть оформлен:**

- 1) В письменном виде (на бумажном носителе);
- 2) Содержать полные ФИО, паспортные данные соискателя (либо иные сведения, позволяющие идентифицировать соискателя, например, дату рождения, электронную почту, мобильный телефон);
- 3) Иметь личную подпись соискателя.

Соискатель может самостоятельно направить скан-копию отзыва на адрес [otkaz@ancor.ru](mailto:otkaz@ancor.ru). Отзыв на бумажном носителе соискатель может передать (написать) в любом офисе АНКОР. Оператор обязан прекратить обработку и уничтожить персональные данные в срок, не превышающий тридцати дней с даты поступления указанного отзыва.